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۷۱ فوتی و شناسایی ۷۳۴۸ بیمار جدید کرونا در کشور
بر اســاس اعلام وزارت بهداشت، در طول ۲۴ ساعت ، متاسفانه ۷۱ بیمار مبتلا 
به کووید-۱۹ در کشور جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این 
بیماری، به ۱۴۳ هزار و ۱۵ نفر رســید.به گزارش ایسنا، بر اساس اعلام وزارت 
بهداشــت، از روز ۲۳ مردادماه تا روز ۲۴ مردادماه ۱۴۰۱ و بر اساس معیارهای 
قطعی تشــخیصی، ۷۳۴۸ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در کشور شناسایی 
و ۱۲۵۴ نفر از آنها بســتری شــدند.مجموع بیماران کووید-۱۹ در کشور به ۷ 
میلیون و ۴۸۲ هزار و ۵۲۱ نفر رسید.متاســفانه در طول ۲۴ ساعت، ۷۱ بیمار 
مبتلا به کووید-۱۹ در کشور جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان 
ایــن بیماری، به ۱۴۳ هزار و ۱۵ نفر رسید.خوشــبختانه تا روز ۲۴ مردادماه ۷ 
میلیون و ۱۸۱ هزار و ۸۲ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستان ها ترخیص 
شده اند.۱۴۸۶ نفر از بیماران مبتلا به کووید-۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه 
بیمارســتان ها تحت مراقبت قرار دارند.تــا روز ۲۴ مردادماه ۵۳ میلیون و ۵۳۶ 
هزار و ۱۸ آزمایش تشــخیص کووید-۱۹ در کشور انجام شده است.همچنین 
طبق اعلام وزارت بهداشت،  تا روز ۲۴ مردادماه ۶۴ میلیون و ۸۴۰ هزار و ۸۵۵ 
نفــر دوز اول، ۵۸ میلیون و ۲۰۸ هزار و ۶۱۷ نفر دُز دوم و ۳۰ میلیون و ۳۲۷ 
هزار و ۴۴۱ نفر، دوز ســوم و بالاتر واکسن کرونا را در کشور تزریق کرده اند.به 
این ترتیب مجموع واکســن های تزریق شده در کشور به ۱۵۳ میلیون و ۳۷۶ 
هزار و ۹۱۳ دوز رسید.در یک شبانه روز  ۱۱ هزار و ۱۵۵ دوز واکسن کرونا در 
کشور تزریق شده اســت.در حال حاضر ۷۸ شهرستان در وضعیت قرمز، ۱۸۴ 
شهرستان در وضعیت نارنجی، ۱۷۴ شهرستان در وضعیت زرد و ۱۲ شهرستان 

در وضعیت آبی قرار دارند.  

۱۱ مؤسسۀ ایرانی در میان برترین های جهان 
در نظام رتبه بندی شانگهای

بر پایۀ گزارش ســال ۲۰۲۲ میلادی نظام رتبه بندی علمی دانشگاه های جهان 
یا »شــانگهای«، ۱۱ مؤسسۀ ایرانی در میان ۱۰۰۰ مؤسسۀ برتر جهان هستند. 
دانشــگاه های »تهران« و »علوم پزشــکی تهران« در میان ۵۰۰ مؤسسۀ برتر و 
دانشــگاه های »تربیت مدرس«، »صنعتی امیرکبیر«، »صنعتی شریف«، »علوم 
پزشــکی شــهید بهشــتی«، »علم و صنعت ایران«، »علوم پزشکی مشهد«، 
»فردوسی مشهد«، »علوم پزشکی ایران« و »تبریز« نیز در میان ۵۰۱ تا ۱۰۰۰ 
مؤسســۀ برتر جهان جای گرفته اند.رتبه بندی جهانی »شانگهای« مؤسسه های 
پیشرو در جهان را بر پایۀ شش سنجۀ کلیدی ارزیابی می کند. دانش آموختگان 
برنــدۀ جایزۀ »نوبل« یا مدال »فیلدز« )۱۰ درصد امتیاز(، اعضای هیئت علمی 
برندۀ جایزۀ »نوبل« یا مدال »فیلدز« )۲۰ درصد امتیاز(، پژوهشگران پراستناد 
در زمینه هــای گوناگون علمی )۲۰ درصد امتیاز(، انتشــارات در نشــریه های 
»ساینس« و »نیچر« )۲۰ درصد امتیاز(، انتشارات در نمایه های استنادی علوم 
و علوم اجتماعی )۲۰ درصد امتیاز(، و سرانۀ عملکرد اعضای هئیت علمی )۱۰ 

درصد امتیاز( سنجه های ارزیابی در این نظام رتبه بندی هستند.

حریم سوهانک بار دیگر از دست متصرفین آزاد شد
ســاخت و ساز غیر مجاز در حریم سوهانک واقع در ناحیه ده شهرداری منطقه 
یک با حضور به موقع نیروهای اجرایی تخریب و آزادسازی شد.به گزارش روابط 
عمومی شهرداری منطقه یک، حمید رضا حاجوی شهردار این منطقه اعلام کرد: 
در تعطیلات عاشورا و تاسوعای حســینی و عزاداری های سالار شهیدان، افراد 
ســودجو و متخلف با سوء استفاده از این ایام اقدام به ساخت بنا و ایجاد مسیر 
جهت احداث باغ کرده  بودند که توسط عوامل اجرایی ناحیه ۱۰، بنای ساخته 
شده بطور کامل تخریب شد.او افزود: پیش از این نیز از تصرف ۳ هزار متر زمین 
حریم در ســوهانک توسط حریم  بانان شــهرداری منطقه یک جلوگیری شد و 
طی آن نیروهای حریم  بان شــرکت شــهربان مستقر در ناحیه ۱۰ منطقه یک 
طی گشــت زنی روزانه پس از مشاهده خط  کشی و علامت گذاری حدود ۳ هزار 
متر از زمین های ســوهانک توسط حریم خواران به قصد تصرف و ساخت و ساز، 
ضمن ثبت و گزارش این تخلف به شهربان و شهرداری منطقه، مانع از این اقدام 
غیرقانونی شدند.حاجوی با تاکید بر حفظ حقوق شهر گفت: مدیریت شهری در 
حفظ و صیانت از حریم در راستای حفظ حقوق بیت المال، جلوگیری از  تضییع 
حقوق شهر و شهرداری و مبارزه با زمین خواری از هیچ اقدامی فروگذار نیست و 

با کلیه تخلفات برخورد قاطعانه و قانونی انجام می دهد.

افزایش آلاینده ها در هوای تهران
بر اســاس اعلام اداره کل هواشناسی استان تهران، وضعیت جوی استان تهران 
همراه با افزایش دما و افزایش آلاینده های جوی پیش بینی می شــود.به گزارش 
ایسنا، بر اساس بررسی داده ها و نقشه های پیش یابی هواشناسی، وضعیت جوی 
اســتان تهران طی چند روز آینده آسمان صاف تا کمی ابری، در بعضی ساعات 
همراه با وزش باد و در ارتفاعات و نیمه جنوبی اســتان گاهی وزش باد نســبتا 
شدید )در ارتفاعات گاهی قسمتی ابری( پیش بینی می شود.طی امروز افزایش 
نســبی دما و از چهارشنبه تا جمعه)۲۶ تا ۲۸ مردادماه( روند کاهش نسبی دما 
مورد انتظار اســت. طی ســه روز آینده در بعضی ساعات افزایش نسبی بعضی 

آلاینده های جوی به ویژه ازن سطحی پیش بینی می شود.

هشدار بنیاد ملی نخبگان به خانواده  دانش آموزان 
درباره یک کلاهبرداری

مشاور رییس بنیاد ملی نخبگان با اعلام این که اخیرا در فضای مجازی پیام ها 
و تبلیغاتــی در خصوص ثبت نام یا به عضویت درآوردن دانش آموزان در بنیاد 
ملی نخبگان توسط اشخاص و یا مؤسساتی مطرح شده است، ضمن تکذیب این 
ادعاها و پیام ها با هشدار به خانواده ها و دانش آموزان، گفت: اکیدا اعلام می شود 
که برای تحت پوشــش قرار گرفتن افراد و اشخاص در بنیاد ملی نخبگان باید 
مسیر قانونی آن طی شود و دریافت هرگونه وجهی از سوی افراد و مؤسسات، با 
ادعای واسطه گری و تسهیل گری ثبت نام در بنیاد ملی نخبگان برای برخورداری 
از حمایت های این بنیاد، کذب و کلاهبرداری است.به گزارش ایسنا، پرویز کرمی 
با اعلام این خبر افزود: یکی از ماموریت های معاونت علمی و فناوری ریاســت 
جمهوری و بنیاد ملی نخبگان شناسایی و حمایت از نخبگانی است که ظرفیت 
و توان توســعه فناورانه و علمی کشور را دارند. نخبگانی که رهبر فرزانه انقلاب 
هم تاکید فراوانی بر اســتفاده صحیح و مناســب از ظرفیت های علمی آنها در 
راســتای توسعه کشــور و لزوم حرکت انقلابی در مسیر رفع موانع و مشکلات 
تولید دانش و جنبش نرم افزاری دارند.ســخنگوی بنیاد ملی نخبگان ادامه داد: 
بر همین اســاس بنیاد ملی نخبگان با هدف برنامه ریزی و سیاستگذاری برای 
شناسایی، هدایت، حمایت مادی و معنوی نخبگان، جذب، حفظ و به کارگیری 
و پشتیبانی از آنها در راستای ارتقاء تولید علم، فناوری و توسعه علمی و متوازن 
کشــور و احراز جایگاه برتر علمی، فناوری و اقتصادی در منطقه بر اساس سند 
چشم انداز کشــور در افق ۱۴۰۴ شــکل گرفت.کرمی تصریح کرد: همه ساله 
بنیاد ملی نخبگان میزبان تعداد زیادی از ســرآمدان علمی کشــور است و این 
افراد از حمایت های مادی و معنوی معاونت علمی و فناوری ریاســت جمهوری 
و بنیاد ملی نخبــگان برای انجام فعالیت های تحقیقاتــی و کارآفرینی خود و 
برخورداری از تســهیلات و امکانات لازم برای دسترسی محققان و نخبگان به 
تحقیقات جهانی و انتقال فناوری های جدید به کشور در راستای تحقق اهداف 
توســعه علمی و متوازن کشور برخوردار هستند.رییس مرکز فناوری های نرم و 
توسعه صنایع خلاق گفت: شناسایی اجتماع نخبگانی توسط بنیاد ملی نخبگان 
به دو صورت فعالانه )شناســایی از ســوی بنیاد و دعوت از افراد برای تکمیل 
اطلاعات در ســامانه اطلاعاتی بنیاد ملی نخبــگان ( و یا به صورت خوداظهاری 
بی واســطه )از سوی افراد به بنیاد( انجام می شود.کرمی افزود: مستعدان و افراد 
برای عضویت و ثبت نام در بنیاد ملی نخبگان، باید صرفاً از طریق ســامانه های 
اطلاعاتی که از طریق دامنه bmn.ir در دســترس عموم هســتند، این کار را 
 انجام دهند و نهادهای همکار بنیاد نیز از طریق وب گاه رســمی بنیاد به نشانی
bmn.ir https://bmn.ir معرفی می شــوند.به نقل از بنیاد ملی نخبگان، در 
همین راستا؛ مجددا اعلام می کند تبلیغاتی که اخیراً از سوی برخی مؤسسات، 
با عنوان واســطه ثبت نام در بنیــاد ملی نخبگان یا تســهیل گر برخورداری از 
حمایت های بنیاد منتشر می شود، کذب و کلاهبرداری است. لذا دریافت هرگونه 
وجهی از سوی افراد و مؤسسات، با ادعای واسطه گری و تسهیل گری ثبت نام در 
بنیاد ملی نخبگان برای برخورداری از حمایت های این بنیاد، کذب و کلاه برداری 
است و ضمن هشــدار، تقاضا می شود در صورت برخورد با این موارد، مراتب را 
به هر نحو، به بنیاد ملی نخبگان  اطلاع رســانی کنید تا پیگیری های لازم برای 

برخورد قانونی، انجام شود.

اخبار کوتاه

توصیه

رئیس کل سازمان نظام پزشکی:

هنوز هزینه درمان برای برخی کمرشکن است

استاندار تهران خبر داد

پیش بینی وجود ۲۵هزارمعتاد متجاهر دراستان تهران

عضو کمیته علمی کشوری مقابله با کرونا تشریح کرد

احتمال کاهشی شدن روند بیماری در کشور

مشکلات در تأمین اعتبار برای اجرای قوانین ایثارگری

مدیرعامل بنیاد بیماری های نادر ایران: 

تعیین تکلیف بودجه حمایتی از بیماران خاص و صعب العلاج خلاف قانون است

آمادگی هلال احمر برای تامین نیازهای دارویی کشور 

رئیس کل ســازمان نظام پزشکی با اشاره به دستاوردها و 
پیشــرفت های حوزه پزشکی کشــور و با بیان اینکه دیگر 
نیازی به اعزام هیچ بیماری به خارج از کشور نداریم، گفت: 
اما پایاپای این رشد، موضوع تامین هزینه های درمان برای 
مردم رشد نکرده اســت و دغدغه تامین هزینه برای مثلا 

یک عمل جراحی برای برخی کمرشکن است.
به گزارش ایسنا، دکتر محمد رئیس زاده در آیین رونمایی 
از طرح بیمه تکمیلی خادمان سلامت که در محل سازمان 
نظام پزشــکی برگزار شــد، گفت: در این شــرایط کشور 
رسیدگی به امور معیشــتی مردم در حوزه های مختلف از 
اولویت های ما است که موضوع درمان بخش بسیار مهمی 
از آن است. این یعنی مردم مطمئن باشند اگر بیمار شوند 
می توانند خدمات مناسب بدون دغدغه هزینه مالی دریافت 
کنند.وی افزود: جامعه پزشکی بویژه پس از انقلاب اسلامی 
به درجه ای رســیده که قادر اســت بهترین خدمات را به 
مردم ارائــه دهد و دیگر نیازی به اعــزام هیچ بیماری به 
خارج از کشــور نداریم اما پایاپای این رشد، موضوع تامین 
هزینه های درمان برای مردم رشــد نکرده است و دغدغه 
تامین هزینه بــرای مثلا یک عمل جراحــی برای برخی 
کمرشکن است.او با اشاره به فرمایشات مقام معظم رهبری 
مبنی بــر اینکه بیمار جز رنج بیمــاری نباید رنج دیگری 
داشته باشــد، افزود: ما باید برای این هدف تلاش کنیم و 

این راه حل بر عهده بیمه ها است.
وی افزود: جامعه پزشکی ۳۵۰ هزار عضو دارد که این افراد 
بیمه درمان، تکمیلی و مســئولیت دارند. در مطب و کنار 
این پزشــکان تعداد زیادی پرسنل هســتند که پا به پای 
پزشــک ارائه خدمات می کنند و در مجموع ۹۰۰ هزار نفر 
در حوزه سلامت خدمت می کنند که این دوستان از بیمه 
تکمیلی محروم بودند اما با اصلاح قوانین این مشکل رفع 
شــد. امیدواریم این امر فتح بابی برای سایر سطوح باشد 
تا با آرامش خاطر بیشــتری به مــردم ارائه خدمت کنند.
رییس کل سازمان نظام پزشکی، تاکید کرد: از انجمن های 

پزشکی استدعا دارم در باب اطلاع رسانی و تشویق پرسنل 
خود به ما کمک کنند. کسانی که شامل این بیمه می شوند 
عمدتا جوان هســتند و جامعه سالمی هستند که این خبر 
خوبی برای ما و بیمه اســت که اطلاعات و ســواد سلامت 
جامعــه هدف این طرح بالا اســت.در ادامــه برنامه دکتر 
مســائلی_ مدیرعامل صندوق سلامت و رفاه سازمان نظام 
پزشــکی، گفت: یکی از اهداف ما ارائه خدمت به خادمین 
ســلامت یعنی ارائه کنندگان خدمات ســلامت در کنار 
پزشکان اســت. این امر پیش از امسال در دستور کار بود 
که با همکاری بیمه مرکزی و بیمه البرز درحال حاضر این 
مهم رخ داد. این طرح برای کلینیک ها، داروخانه ها، تامین 
کننــدگان دارو و تجهیزات پزشــکی خواهد بود که پیش 
از این جزو گروه های کمتر از ۵۰ نفر شــمرده می شدند و 

مشمول بیمه تکمیلی نبودند.

او تاکید کرد: امکان تحت پوشــش قــرار گرفتن افراد در 
گروه هــای کمتر از ۵۰ نفر، در این طرح مطرح شــد. این 
طرح با خدمات متنوع و با قیمت مناســب ارائه می شــود. 
فرایند کار بسیار ساده است. ابتدا ثبت نام افراد در سامانه 
نظام پزشکی و سپس ثبت نام کارکنان و افراد تحت تکفل 

و سپس پرداخت ماهانه آنلاین انجام می شود.
در ادامه ایــن برنامه دکتر محمد بهزادپور- ریاســت کل 
بیمه مرکزی جمهوری اســلامی ایران، گفــت: در حوزه 
بیمــه بازرگانی یکی از سیاســت های جدی این دولت که 
به عنوان ســند تحول به آن تاکیــد دارد، یافتن راهکاری 
برای مردمی شــدن بیمه و توســعه آن در سطح جامعه 
است. ما باید ببینیم مشکل مردم کجاست و کجا می توان 
کمک جدی به آنها کــرد. در حوزه درمان، بیمه بازرگانی 
با بخش ســلامت همکاری دارد تا خدمات پزشــکی ارائه 

دهد و این موضوع امســال جزو اولویت های صنعت بیمه 
اســت تا با همکاری بخش های مختلف، مسائلی که برای 
جامعه عمومیت دارد رفع شــود.وی افــزود: اتفاق خوب 
امروز سابقه طولانی در گذشته دارد. قبلا برای کارگاه های 
کوچک نمی توانستیم قرارداد بیمه ای منعقد کنیم که این 
محدودیت هم به فلســفه اقدامات بیمه ای بازمی گشــت. 
اتفــاق خوب اصلاح این آیین نامه بــود که قبلا اجازه داده 
نمی شــد در تعداد کم قرارداد بسته شود، از طرفی جمع 
کردن گروهی افراد برای عقــد قرارداد بیمه ای ممنوعیت 
داشــت که این موضوعات اصلاح شد و با پیشگامی بیمه 
البــرز، این طرح خوب بیمه تکمیلی خادمان ســلامت در 
حوزه ســلامت اجرایی شد. امیدوارم این اتفاق گامی باشد 
که این طرح در سایر رشته ها هم اجرایی شود. با این طرح 
حدود ۵۰۰ هزار نفر از جامعه خادمان ســلامت به همراه 
خانواده آنها تحت پوشــش بیمه تکمیلی می روند که این 

تدبیر بسیار خوبی است.
بهزادپور، تصریح کرد: یکی از برنامه های جدی ما همکاری 
با حوزه سلامت است تا مشکلاتی که ممکن است در آینده 
به وجود آید، برطرف شود.او تاکید کرد: یکی از پروژه های 
مهم امسال برای ما تکمیل نسخه الکترونیک در حوزه بیمه 
تکمیلی است. طبیعتا پیش از این خدمات جامعی در حوزه 
الکترونیک از سوی بیمه های تکمیلی به مردم ارائه نمی شد 
که به شــکل جدی در صدد رفع آن هستیم. ان شاءالله با 
تاخیر یک یا دو ماهه این امر هم به نتیجه می رسد و حلقه 
مفقوده این بخش کامل می شــود تا منشــاء اتفاقات مهم 
باشد.وی در پایان اظهار کرد: الان با توجه به فشاری که بر 
عموم مــردم از حیث هزینه های درمانی وجود دارد، راهی 
جز ارائه راهکار مشترک بین بیمه  و وزارت بهداشت نداریم . 
مــا باید طرحی ارائه دهیم تا تمام توان کنار هم قرار گیرد 
و مشــکلات از جمله افزایش هزینه مربوط به دارو، درمان 
و تجهیزات پزشــکی مرتفع شود. تجربه امروز هم ماحصل 

یک همکاری مشترک است که امیدواریم توسعه یابد.

افزایش ظرفیت پذیرش معتادان تهران تا ۲ ماه آینده
اســتاندار تهران از پیش بینی وجود حدود ۲۵ هزار معتاد 
متجاهر در سطح اســتان تهران خبر داد.به گزارش ایسنا، 
محســن منصوری در پایان جلسه قرارگاه اجتماعی استان 
تهران در جمع خبرنگاران در تشــریح مصوبات این جلسه 
گفت: جلسات قرارگاه اجتماعی به عنوان برنامه ای ثابت به 
صورت مســتمر برگزار می شود و در آن موضوعات مختلف 
حوزه اجتماعی اســتان مورد بحث و بررسی قرار می گیرد. 
یکی از مســائلی که مورد پیگیری مستمر قرار گرفته است 
موضوع ســاماندهی معتادین متجاهر است که پیش بینی 
می شود بین ۲۴ تا ۲۵ هزار معتاد متجاهر در سطح استان 
تهران وجود داشته باشــد.وی ادامه داد: از تعداد معتادین 
متجاهر سطح اســتان تهران ۱۹ هزار و ۲۰۰ نفر ظرفیت 
پذیرش در ســطح استان ایجاد شده که در حال حاضر ۱۶ 
هزار و ۳۰۰ نفر زیر بار قرار گرفته اســت و البته بخشی از 
این ظرفیت نیز با بهبود معتادین به صورت مستمر خالی و 

بار دیگر مورد استفاده قرار می گیرد.
اســتاندار تهــران تاکید کرد: تا ایجــاد ظرفیت حدود ۲۵ 

هزار نفر در ســطح استان تهران حدود ۵۰۰۰ تا ۶۰۰۰ نفر 
نیازمند ایجاد ظرفیت جدید هستیم که مقدمات آن فراهم 
شده و ظرف دو ماه آینده به ظرفیت نهایی یعنی حدود ۲۵ 
هزار نفر خواهیم رســید و بدین ترتیب می توانیم تعهدات 
خود را عملی کنیم. خوشــبختانه همه دستگاه ها پای کار 
هســتند و در این امر پیگیری های لازم را انجام می دهند.
منصوری در بخــش دیگری از صحبت های خود به دومین 
جلسه قرارگاه اجتماعی اســتان تهران اشاره کرد و افزود: 
در جلســه امروز در پیگیری تمرکز بر روی برخی مناطق 
آسیب دیده سطح استان تهران برای خدمت رسانی های ویژه 
گزارشی از یکی از این محدوده ها ارائه شد که خوشبختانه 
براســاس این گزارش افراد این محــدوده به صورت ۱۰۰ 
درصدی تحت پوشــش بیمه سلامت قرار گرفتند و با برپا 
شــدن میزهای خدمت برای مســائل و مشکلات مختلف 
آنها از جمله موضوع اشــتغال، اقدامات موثری انجام شده 
است. در حقیقت ما در این محدوده ها شغل افراد را تضمین 
کرده ایم به صورتی که اگر فردی مراجعه کند حتما می تواند 
کاری را به عنوان شــغل پیدا کند.وی افزود: در جلســات 

قرارگاه اجتماعی استان تهران دستگاه های مختلف در هر 
جلسه به صورت تفکیک شده گزارش هایی در مورد مناطق 
آســیب دیده ارائــه می کنند و مصوبات این حوزه توســط 

فرماندار تهران پیگیری می شود.
اســتاندار تهران با اشــاره به موضوع اصلاح بافت فرسوده 
و محیــط کالبــدی این مناطــق به عنوان یکــی دیگر از 
دســتور جلســات قرارگاه اجتماعی اســتان تهران اظهار 
کرد: محدوده های بافت فرســوده به لحاظ سیمای بصری 
با مشــکلاتی مواجه هســتند و باید با تســهیلات و نگاه 
ویژه دولت مشــکلات آنها برطرف شود. در همین راستا با 
هماهنگی وزارت راه و شهرســازی و دســتوری که توسط 
رئیس جمهور داده شــده تســهیلات ویژه و معافیت های 
عوارض به گونه ای داده خواهد شــد تــا منزل این مناطق 
تغییر پیدا کند و این موضوع مختص یک محله نیست و در 

محله های مختلف قابل اجراست.
منصوری در خصوص ساماندهی معتادین متجاهر با تاکید 
بر این که برنامه ها و اقدامات انجام شــده در ســطح استان 
تهران در قالب برنامه استانی است، افزود: قطعا بین تهران 

و شهرستان های اطراف در هم تنیدگی بسیاری وجود دارد 
و تمامی برنامه ها باید با در نظر گرفتن همه شهرســتان ها 
اجرایی شود اما برای ورود معتادین متجاهر از سایر استان ها 
به تهران باید به این نکته توجه داشــته باشــیم که تهران 
پایتخت اقتصادی اســت و افراد برای پیدا کردن شــغل به 
این استان مراجعه می کنند قطعا نمی توانیم مرزهای استان 
را ببندیم مســاله سایر استان ها مساله ی ما نیز هست و در 
این حوزه باید نگاهی ملی وجود داشــته باشد اگر در سایر 
اســتان ها همین اقدامات انجام شــود قطعا با این آسیب 

مواجهه مناسبی انجام شده است.
 ما تلاش می کنیم این موضوع در ســایر اســتان ها نیز به 
همین شکل حل و فصل شود و در این راستا کمک خواهیم 
کرد اما تهران صورت مســاله بزرگتری دارد ولی در ســایر 
استان ها نیز توسط استانداران این موضوع در حال پیگیری 
اســت به شکلی که برخی استان ها به شکل ۱۰۰ درصدی 
مســاله را حل کرده اند ان شــاالله ما بتوانیم روزی گزارش 
دهیم که موضوع معتادین متجاهر به صورت ۱۰۰ درصدی 

در تهران حل شده است.

عضو کمیته علمی کشــوری مقابله با کرونا با اشاره به گذر 
از قله مــوج هفتم کرونا، گفت: البتــه هنوز موج هفتم به 
اتمام نرسیده اســت، اما به نظر می رسد از پیک یا قله این 
موج بیماری گذر کرده و دیگر شاهد روند کاهشی کرونا در 

کشور باشیم.
دکتر محمد وجگانی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به اینکه 
در حال عبور از موج جدید کرونا هســتیم، گفت: بر اساس 
تعداد مراجعین، کاهــش موارد ابتلا، مرگ و میر و کاهش 
تعداد شــهرهای قرمز، به نظر می رسد ما قله موج هفتم را 

رد کرده باشیم.
وی افزود: البته نکته مهم این است که موج هفتم به اتمام 
نرسیده است؛ اما به نظر می رسد از پیک یا قله بیماری گذر 
کرده و دیگر شــاهد روند کاهشی کرونا در کشور باشیم.او 
درباره پیش بینی از شــرایط روزهای آتی کرونا در کشور، 

تصریح کرد: در حال حاضر تنها نگرانی ما واکسیناســیون 
دزهای یادآور اســت که مردم خیلی این موضوع را جدی 
نمی گیرند و این در حالی است که پس از گذشت شش ماه 
از تزریق دز قبلی، تزریق مجدد واکسن بویژه در افراد بالای 

۵۰ سال ضروری و کمک کننده است.
وی افزود: در واقع تزریق واکسن حاشیه امنی ایجاد می کند 
اما آمار واکسیناسیون حتی نسبت به یک ماه قبل کاهش 
یافته است  و این یک خطر است . مردم باید بدانند ما از رفتار 
ویروس در امان نیستیم و هر لحظه ممکن است با سویه ای 
جدید و سخت مواجه شــویم. البته حتی این احتمال هم 

وجود دارد که یکی از سویه های خطرناک قبلی مانند دلتا 
مجددا فراگیر شــود. در چنین شــرایطی که سطح ایمنی 
جامعه کاهش یافته است، یکی از مهم ترین راهکارها تزریق 
واکســن کووید۱۹ اســت.این عضو کمیته علمی کشوری 
مقابله با کرونــا ادامه داد: احتمال موج هشــتم کرونا هم 
وجود دارد، اما زمان وقوع آن فعلا قابل پیش بینی نیســت . 
از طرفی اگر قرار باشــد هنوز زیرسویه های امیکرون موج 
آفرینی کنند تاحدودی دغدغه  ما نســبت به سایر سویه ها 
کمتر خواهد بود زیرا تا حدی با آنها آشنا شدیم اما در سایه  
تکمیل واکسیناســیون می توان نگاه مطمئن تری نسبت به 

آینده داشت.
او درباره تشــکیل کلینیک های پســا کرونا برای مقابله با 
عوارض بلندمدت ابتلا به کووید-۱۹، تصریح کرد: کارگروه 
ویژه ای در این زمینه در کمیته علمی تشــکیل شده است 
تا تمام عوارض کرونا مانند عوارض نورولوژیک، روانپزشکی، 
تاثیرات روی ارگان های مختلف، معلولیت اعضا و... بررسی 
شود، اما هنوز به جمع بندی دقیقی نرسیده ایم.او در خاتمه 
بیان کرد: پس از گذشت مناســبت ها و تجمعات مختلف 
در روزهــای اخیر باید منتظر باشــیم تا رونــد بیماری را 
رصد کنیــم. موضوع حائز اهمیت بعدی راهپیمایی اربعین 
اســت که عزیزانی که قصد این ســفر را دارند می بایست 
واکسیناسیون خود را تکمیل کنند؛ این موضوع یک وظیفه 
انســانی و اخلاقی است تا فردی ســبب انتشار بیماری به 

دیگران نشود.

معاون توســعه مدیریت، منابع و برنامه ریزی بنیاد شهید و 
امور ایثارگران با اشاره به قوانین مربوط به حوزه ایثارگران 
گفت: یکــی از مهم ترین قوانین مربوط به ایثارگران که به 
تصویب رسید قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران است 
که ۱۰ ســال از تصویب این قانون می گذرد و بخش قابل 
توجهی از این احکام هنوز عملیاتی نشــده اســت و یا به 

صورت ناقص اجرایی شده است.
 بخشــی از این تکالیف مربوط به دســتگاه ها اســت که 
عملیاتی نشــده اســت و بخشی از مشــکلات قوانین به 
دلیل کمبــود منابع مالی اســت.طاهر موهبتی گفت: در 
بنیاد شــهید و امور ایثارگران ۱۲۶ هــزار میلیارد تومان 
اعتبار لازم داشــتیم و این بودجه برای عملیاتی شدن این 
قوانین در نظر گرفته شــده است.  بودجه سال گذشته ما 
۳۱ هزار میلیارد تومان بوده اســت که امسال بیش از ۷۰ 

هزار میلیارد تومان در نظر گرفته شــده است که ۵۰ هزار 
میلیارد تومان از این بودجه پایدار است و ۲۰ هزار میلیارد 
تومان آن برای پرداخت بدهی ها در نظر گرفته شده است 
و بیش از ۱۶ هزار میلیــارد تومان بدهی داریم.وی افزود: 
این در حالی است که بودجه ۳۱ هزار میلیارد تومانی باید 
با ۱۲۶ هــزار میلیارد تومان و بودجــه ۷۰  هزار میلیارد 
تومان با ۲۰۰ هزار میلیارد تومان الان ســنجیده شود ولی 
وضعیت در حال حاضر بهتر شــده است، سال گذشته ۲۷ 
درصد هزینه ها تأمین می شــد اما الان ۳۵ درصد هزینه ها 
تأمین می شــود. با تلاش های دکتر قاضی زاده هاشــمی و 
حمایت های دولت و رئیس جمهور و مساعدت مجلس این 
بودجه با افزایش همراه بوده اســت. اما صرف اینکه بودجه 
تصویب شود کافی نیست. معاون توسعه مدیریت، منابع و 
برنامه ریزی بنیاد شهید و امور ایثارگران با اشاره به وضعیت 

بیمه تکمیلی ایثارگران گفت: با افزایش سن و بازنشستگی 
۵۰ درصد هزینه ها به حوزه درمان اختصاص داده می شود 
و هزینه های درمان ایثارگران نیز با افزایش همراه اســت. 
در مورد جانبازان ۷۰ درصد و والدین شــهدا که داغ یک 
یا چند شــهید را هم متحمل شده اند این هزینه ها بیشتر 
است.وی افزود: در قانون تصریح شده است که ۱۰۰درصد 
هزینه های درمانی ایثارگران باید پرداخت شود که در قالب 
بیمه تکمیلی این پرداخت انجام می شــود. ســرانه درمان 
پیش بینی شــده در قانون برای هرنفر در ماه  ۲۴۰ هزار 
تومان اســت ولی با توجه به افزایش هزینه های درمانی در 
مناقصه قانونی برگزار شــده مبلغ سرانه ۳۷۸ هزار تومان 
تعیین شده و با کســری مواجه هستیم در مجموع  ۵۵۰ 

میلیارد تومان کسری اعتبار در این زمینه وجود دارد.
موهبتی با اشــاره به فرمایش مقام معظم رهبری در مورد 

سیاســت های ســلامت که می فرمایند که بیمار جز رنج 
بیماری نباید دغدغه دیگری داشــته باشد، گفت: ما بیش 
از ۲ هزار جانباز نخاعی در کشــور داریم و هنوز یک ریال 
از پاداش بازنشســتگی مربوط به جانبازان با گذشت بیش 
از ۵ ماه از ســال پرداخت نشده اســت و این موضوع را از 
ما مطالبه می کنند در حالــی که باید به جانبازی که درد 
دارد حساس تر باشیم و مطالبات آنها را پیگیری کرد.معاون 
توســعه مدیریت، منابع و برنامه ریزی بنیاد شــهید و امور 
ایثارگران گفت: ۵۰ درصد خانواده های ایثارگران ســال ها 
است که اردو نرفته اند آنها سراغ ما را نمی گیرند اما ما باید 
بــه آنها توجه کنیم و نباید در حق آنها کوتاهی کنیم. ۱۱ 
ســال از تصویب قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران 
گذشــته اســت و انتظار اجرای کامل آن هنوز باقی مانده 

است.

حمیدرضــا ادراکی، مدیرعامل بنیاد بیماری های نادر ایران 
در واکنش به خبر »تعیین تکلیف بودجه حمایتی از بیماران 
خاص و صعب العلاج در هفته جاری« تاکید کرد این بودجه 
در حالی قرار اســت در شورای نگهبان طرح شود که مرداد 
ماه سال گذشته تهیه و تدوین سند ملی برای »بیماری های 
نادر ایران« انجام گرفت و توسط ریاست جمهوری ابلاغ شد: 
دی ماه سال ۱۳۹۹ مجلس، ردیف بودجه ای برای حمایت 
از بیمــاران نادر در قالب بودجه وزارت بهداشــت تصویب 
و همچنیــن روز ملی بیماری های نادر )۸ اســفند ماه( در 
شورای انقلاب فرهنگی تصویب و ابلاغ کرد تا این بیماران 

از خدمات بیمه ای، دارویی، درمان و حمایتی دولت بهره مند 
شــوند؛ اما در حال حاضر می بینیم که سایر بیماری ها که 
به بیماری خاص و صعب العلاج شــناخته می شــود هم در 
این بودجه جای گرفته اند. مدیرعامل بنیاد بیماری های نادر 
با اشــاره به اینکه بیماران خاص سال هاست دارای بودجه 
هســتند ولی ماهیت پزشــکي به معني خاص ندارند بلکه 
نادر هســتند گفت: همچنان در این بودجه دســت هایی 
برای ســو استفاده از بودجه در کار است؛ ضمن اینکه هنوز 
دســتور رئیس جمهور اجرا نشده است و این موضوع جای 
بســی تامل دارد.او ادامه داد: این در حالیســت که بودجه 

در نظر گرفته شــده بودجــه محدودی اســت و اگر قرار 
باشــد بیماری های دیگر که جزو بیماری های نادر نیستند 
هم در ایــن بودجه قرار گیرند باز هم ســهم بیماران نادر 
که هزینه های سرسام آوری دارد بسیار محدود خواهد شد. 
مدیرعامــل بنیاد بیماری های نادر ایــران با بیان اینکه در 
تلاش هستند تا بتوانند در این زمینه اقدامات لازم را انجام 
دهند تا حقی از بیماران نادر ضایع نشود گفت: جای تعجب 
دارد بعد از مدت ها که قرار است بیماران نادر مورد حمایت 
دولــت قرار گیرند بیماران دیگر را هم به این بودجه اضافه 
می کننــد. این بودجه برای بیماران نادری اســت که بیمه 

نداشــتند و داروهای بسیار گرانی دارند. ادراکی با تاکید بر 
اینکه چنین روندی خلاف قانون و خلاف ســند و مصوبه 
مجلس است افزود: در حال حاضر نامه نگاری های بسیاری 
انجام داده ایم و تاکید کرده ایم این بودجه برای بیماران نادر 
بوده و بعد از ســال ها قرار شد تا اقدامی برای این بیماران 
صــورت گیرد و نباید خلاف قانون پیش رفت. اعتراض های 
بســیار کرده ایم و به دفتر نهاد فرستاده ایم و همچنان هم 
در تلاش هســتیم تا بتوانیم حرفمان را به گوش مسئولان 
برســانیم. تا آخر این هفته تــلاش می کنیم تا نتیجه قابل 

قبولی به دست آوریم.

علیرضا عسکری با اشــاره به این که هلال احمر از تمامی 
ظرفیت ها برای تامین نیاز دارویی جامعه استفاده می کند 
از تولید بیش از ۴ میلیون و دویست هزار قلم دارو در هفته 

گذشته در این مجموعه خبر داد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی جمعیت هلال احمر؛ علیرضا 
عسکری با تاکید بر این که رفع نیازهای دارویی و بهداشتی 
شهروندان در اولویت جمعیت هلال احمر قرار دارد، به اهم 
اقدامات شرکت پخش سها هلال اشاره کرد و گفت: شرکت 
پخش ســها هلال در ایام تاســوعا و عاشورای حسینی در 

آماده باش کامل بود و خدمات رسانی کشیک کلیه شعب 
توزیع سراسری شرکت انجام شد تا کمبودی در حوزه دارو 
وجود نداشــته باشد.وی افزود: آماده باش و خدمت رسانی 
دارویی به هموطنان ســیل زده، ارسال دارو به کلیه شعب 
از انبار مرکزی، تجهیز شــعبه البرز به برق اضطراری برای 
مواقع اضطراری، انجام پشتیبانی کامل واحدهای مختلف 
ســتادی در راســتای امورات نظام توزیع ســلامت محور 

سراسرکشور، جلسه هماهنگی خرید، تولید و توزیع بهینه 
ســرنگ، پشتیبانی مالی برای هزینه های لجستیکی مراکز 
جهت ارسال دارو  و ارسال کالا به تمامی مراکز توزیع دارو 
و محصولات بهداشــتی از جمله اقدامات مهمی بود که در 

هفته گذشته به انجام رسید.
این مقام مســئول در جمعیــت هلال احمــر ادامه داد: 
داروخانه های مرکزی و تهرانپارس همچنین در بازه زمانی 

پانزدهم تا بیســت و دوم مردادماه بیش از ۴۵۰۰ نســخه 
پذیرش کرده و به تمامی شــهروندان و مراجعه کنندگان 

خدمت رسانی کرده اند.
علیرضا عســکری در خصوص تولیدات دارویی ســازمان 
تدارکات پزشکی هلال احمر در هفته گذشته گفت: جمع 
کل قرص های تولید شــده در ســازمان تدارکات پزشکی 
نزدیــک به ۲ میلیون ۹۰۰ هزار عدد، جمع کل کپســول 
تولید شــده یک میلیون ۲۰۰ هــزار قلم و جمع تولیدات 

دارویی مایع بالغ بر ۲۷۵ هزار عدد بوده است.


